
CERRAHİ TIP BİLİMLERİ MEZUNİYET ÖNCESİ TIP EĞİTİMİ DEĞERLENDİRME TOPLANTISI 

 

22 Aralık 2022 tarihinde toplantıya Tıp Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Zafer Utkan, Dekan 
Yardımcıları Prof. Dr. Ayten Yazıcı ve Prof. Dr. Hüsnü Efendi, Temel Tıp Bilimleri Anabilim 
Dalları Başkanları, Mezuniyet Öncesi ve Sonrası Eğitim Komisyonu Başkanı ile Tıp Eğitimi 
Anabilim Dalı temsilcisi katılmıştır. Tıp Fakültesi Dekan Prof. Dr. Zafer Utkan, ders düzenine 
dikkat edilmesi ve eğitime öncelik verilmesi konusunda talepleri olduğunu ifade ederek, 
motivasyonu ve idealizmi sağlamanın önemine değindi. Öğrencilerin daha erken klinikle 
tanışması adına bu sene Dönem III’te uygulanmaya başlanan “Kliniğe Giriş Program” ile ilgili 
öğretim üyelerinin görüş ve önerileri soruldu. 

Cerrahi Tıp Bilimleri Bölüm Başkanı Prof. Dr. Muhip Kanko “Kliniğe Giriş Programı” 
çerçevesinde kendi branşları dışındaki fizik muayeneyi anlatmaya çalışırken yaşanan zorluklar 
nedeni ile eğitimin yetersiz olduğunu dile getirdi. Bunun üzerine bu programın amacının 
aslında UTEAK önerileri doğrultusunda öğrencilerin klinikle erken tanışması ve klinik işleyişi, 
hasta-hekim ilişkisini gözlemlemek olduğu belirtildi. 

Kadın hastalıkları ve Doğum AD başkanı Prof. Dr. Aydın Çolak öğrenci sayısı nedeni ile 
ameliyathanelere çok küçük gruplar halinde almaya çalıştıklarını, ameliyathanelere öğrenci 
alımlarında sıkıntıların yaşandığını ve toplu vizit yapılamadığını dile getirdi. Bu yıl derslerin 
ameliyat günü olmayan günlere dağıtıldığı, böylece dersler ile ilgili sıkıntının ortadan kalktığı, 
fakat devam ile ilgili sıkıntılar yaşanmakta olduğu belirtildi. 

KBB AD Başkanı Murat Öztürk staja gelen öğrencilerde ciddi bilgi eksiklikleri olduğu, bunun 
pandemi döneminin ve sonrasının olumsuz etkisi olduğunu vurguladı. Asistanların nöbet ile 
ilişkili kurala uymalarının, yani nöbet ertesi izin verilip aylık nöbet sayısının sınırlandırılmaya 
çalışıldığı, ancak asistanların gelir kaygısı nedeniyle daha fazla nöbet tutmak istedikleri 
belirtildi. 

Çocuk Cerrahisi AD Başkanı Doç. Dr. M. Alper Akay pratiklerin uygun şekilde yapıldığını, ama 
ameliyathaneye girişlerde sıkıntı yaşandığını belirtti. “Kliniğe Giriş Programı” için üç asistanın 
görevlendirildiği, ancak aksaklıklar yaşandığı ve öğretim üyeleri yerine bu programda 
asistanların yer almasının eksikliklere neden olduğu vurgulandı.  

Üroloji AD Başkanı Prof. Dr. Cüneyd Özkürkçügil ders çakışmalarının olduğunu, bazı AD 
dallarının ders değişikliklerini ilan etmeden yaptığını, öğrencilerin dersin olduğu salonları 
bulmakta zorluklar yaşadığını belirtti. Öğrencilerin son yıllarda yurtdışına gitme taleplerinin 
arttığı belirtilerek öğretim üyelerinin yoğun hasta temposu içerisinde öğrencilere yeterli ilgiyi 
gösteremedikleri, pandeminin etkilerinin devam ettiği ve öğrencilerin isteksiz olduğu, öğrenci 
memnuniyetsizliğinin arttığı ifade edildi.  

Göz Hastalıkları AD adına toplantıya katılan Dr. Öğr. Üyesi Büşra Yılmaz Tuğan sterilizasyon 
sıkıntısı nedeniyle ameliyathaneye az sayıda öğrenci girişine izin verildiğini, Fizik Muayene 
stajının ilgili olmayan branşlara anlattırılmaması talebini dile getirdi. Yönetim tarafından Fizik 
Muayene stajının bu yıl son kez yapıldığı onun yerine “Kliniğe Giriş Programı”nın başlatıldığı 
belirtildi. 

Anestezi ve Reanimasyon AD Başkanı Prof. Dr. Dilek İçli tarafından ameliyathanenin 
doğrudan anestezinin sorumluluğunda olmadığı, ameliyathane strerilizasyon ve yapılan 
ameliyata özel şartlardan dolayı her ameliyata girmesinin öğrencilerin uygun olmayacağı, 
kalabalık ekiple yapılan ameliyatlarda öğrencilerin gözlemleme şansının ortadan kalktığı 



vurgulandı. Asistanlar açısından ise yapılan nöbet düzenlemesinden ötürü sıkıntıların 
yaşandığı, asistanların daha fazla nöbet tutmak istedikleri, yan dal asistan sıkıntı olduğu için 
hasta takibinde sıkıntılar yaşandığı belirtildi. 

Tıbbi Patoloji AD adına katılan Doç. Dr. Çiğdem Vural Fizik Muayene stajının klinik hocaları 
tarafından anlatılmasının uygun olacağı dile getirdi. Geri bildirimlerde patoloji preperatlarının 
slaytlarla gösterilmemesi talebinin olmasından hareketle bu yıl mikroskop başında eğitim 
planlandığı, ancak bu defa öğrencilerin mikroskop kullanmak istemedikleri belirtildi. 

Acil Tıp AD Başkanı ve Mezuniyet Sonrası Eğitim Komisyonu Başkanı Prof. Dr. Murat 
Pekdemir tarafından bu yıl intörn öğrencilerde bir isteksizlik olduğu, pandemi nedeniyle bu 
öğrencilerde bilgi eksikliği olduğu, 2007’den beri yapılan öğrenci odaklı eğitimin eğitimi 
kalitesizleştirdiği, zamanla öğrencilerin memnuniyetsizliklerinin arttığı ve eğitimin öğrenci 
odaklı eğitim yerine eğitim odaklı olması gerektiği dile getirildi. Öğrencilerin yurt dışına çıkış 
taleplerinin arttığını belirtilerek bu artışın nedenlerinin belirlenmesi gerektiği vurgulandı.  

Plastik Cerrahi AD adına katılan Dr. Öğr. Üyesi Emrah Kağan Yaşar öğretim üyesi sayısının az 
olmasından dolayı her öğrenciyi ameliyathaneye alamadıklarını, staja gelenlerin sadece 
%10’unun alınabildiğini belirtip otopark sorununu dile getirdi. 

Tıp Eğitimi AD adına katılan Dr. Öğr. Üyesi Pınar Koçkaya “Kliniğe Giriş Programı”nın geri 
bildirimlere göre tekrar değerlendirerek revize edilmesi gerektiğini, klinik korelasyon 
derslerinin önemini ve artırılması gerektiğini, simülasyon laboratuvarıyla kliniğe geçişin daha 
erken dönemde uygulanabileceğini, Dönem VI öğrencilerine CRP eğitiminin verilmeye 
başlandığını belirtti. 

Meuniyet Öncesi Eğitim Komisyonu Başkanı Prof. Dr. Devrim Dündar “Kliniğe Giriş 
Programı”nın asıl amacının erken dönemde öğrencileri hekimlik mesleğiyle tanıştırmak, bir 
rol model oluşturmaya çalışmak ve öğrencileri motive etmeye çalışmak olduğunun 
unutulmaması gerektiğini belirtti. 


